
Overzicht van wensen en bedenkingen naar aanleiding van de Kaderbrief Regio Foodvalley 2020 
 
In dit overzicht geeft het regiobestuur aan welke wensen en bedenkingen door de gemeenteraden van 
Regio Foodvalley kenbaar zijn gemaakt, en hoe het regiobestuur hiermee om wil gaan. 
 
Vanuit Scherpenzeel, Rhenen, Nijkerk en Wageningen zijn door de raden geen wensen en bedenkingen 
kenbaar gemaakt. Renswoude, Ede, Veenendaal en Barneveld hebben de volgende wensen en bedenkingen 
kenbaar gemaakt: 
 

Renswoude Reactie Regiobestuur 

De bedenking te uiten dat een nadere 
onderbouwing van de bijdrage van de gemeente 
Renswoude aan het werkprogramma Eiwittransitie 
& Voedsel gewenst is. Daarnaast wordt verzocht 
inzicht te geven in de gevraagde financiering van 
het werkprogramma Energietransitie. 

De begroting 2020-2023 betreft de kosten voor de 
bedrijfsvoering, mobiliteitsfonds en valleihopper. 
In de kaderbrief wordt ook inzicht gegeven in de 
kosten van de overige werkprogramma’s, maar 
hierover vindt geen besluitvorming plaats. Dit 
wordt om die reden ook niet nader onderbouwd in 
de begroting.  Zodra besluitvorming wordt 
gevraagd voor de bijdrage aan de 
werkprogramma’s Eiwittransitie, Voedseltransitie 
en de Energietransitie, zal hier een onderbouwing 
voor worden verstrekt. 

 

Ede Reactie Regiobestuur 

Met het oog op de kerntaken van de regio 
Foodvalley de mogelijkheden te verkennen om het 
leerling- en WMO-vervoer intergemeentelijk te 
organiseren, los van de Gemeenschappelijke 
Regeling Foodvalley, met als voorwaarden: 

 Een minimaal vergelijkbaar kwaliteitsniveau 
voor de afnemers; 

 De optie voor alle deelnemende gemeenten 
om daarbij aan te sluiten indien zij dit 
wenselijk achten. 

De uitkomsten van deze verkenning zo snel 
mogelijk met de Regiocommissie en de 
gemeenteraden te delen. 

De bestuurscommissie Basismobiliteit heeft 
opdracht gegeven tot de verkenning van de 
mogelijkheden en de gevolgen als de Valleihopper 
in een centrumgemeentemodel zou overgaan. Het 
regiobestuur en de bestuurscommissie voelt zich 
hierbij gesteund door de wens van de Edese 
gemeenteraad. Op basis van de resultaten van dit 
onderzoek zal besloten worden of een voorstel 
hiertoe zal worden voorgelegd. Daarop 
anticiperend heeft het regiobestuur in de 
begroting al wel rekening gehouden met beperkte 
frictie- en desintegratiekosten. 

 

Veenendaal Reactie Regiobestuur 

In de komende begroting 2020-2023 inzicht te 
bieden in de wijze waarop de bijdrage per 
gemeente aan de regiobegroting tot stand is 
gekomen; hierbij ook aan te geven de 
inwonerbijdrage, de gehanteerde 
inwoneraantallen en de verhouding van de 
gehanteerde inwonerbijdrage ten opzichte van de 
inwonerbijdrage in de begroting 2019. 

De gevraagde informatie is in de begroting of in de 
begeleidende brief bij de begroting opgenomen. 
Hierbij zijn de gehanteerde inwoneraantallen nog 
indicatief; pas in de loop van 2020 maakt het CBS 
de inwoneraantallen per 1 januari 2020 bekend. 
Dat zijn de inwoneraantallen die bij de uiteindelijke 
berekening worden gehanteerd. 

 

Barneveld Reactie Regiobestuur 

Als wens ter kennis te brengen aan het algemeen 
bestuur van de Regio Foodvalley dat in de 
ontwerpbegroting 2020 en volgende jaren de 
bijdrage per inwoner in de kosten van het 
regiokantoor nadrukkelijk wordt opgenomen. 

De gevraagde informatie is in de begeleidende 
brief bij de begroting opgenomen.  

 


